
 

 
 
 
 

          Møteprotokoll 
Utvalg: Kommunestyre 
Møtested: Kommunehuset  

Dato: 19.10.2021 

Tidspunkt: 12.00 – 16:00 

 

Faste medlemmer som møtte: 
  Navn Funksjon Representerer 

Per Olav Tyldum Ordfører SP 
Otto Moa Medlem SP 
Knut Skåle Medlem UAV 
Jo Morten Aunet Medlem H 
Knut Haga Medlem SV 
Astrid Margrethe Brøndbo 
Selnes 

Medlem AP 

May Storøy Medlem AP 
Faiso Rashid Ali Medlem AP 
Johan Tetlien Sellæg Varaordfører SP 
Siv Åse Strømhylden Medlem SP 
Kåre Magnus Skjefte Medlem SP 
Hege Kristin Kværnø Saugen Medlem SP 
Espen Opdal Medlem SP 
Kari-Anne Jensen Medlem SP 
Geir Ekker Medlem SP 
Signy Eggen Medlem SP 
Simen Bjørkli Medlem SP 
Svein Egil Ristad Medlem SP 
June Monica Marken Nordal Medlem SP 
 

  Forfall: 
  Navn Funksjon Representerer 

Kai Terje Dretvik MEDL AP 
Tore Nordfjellmark MEDL FRP 
 

 
 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 



Tor-Arne Bjørgum Tore Nordfjellmark FRP 
Ragnar Prestvik Kai Terje Dretvik AP 
 
Ann Kristin Ottesen møtte som vara for June Marken Nordal ifbm. behandling og avstemming i sak  
66/21 – Søknad om konsesjon på gnr. 4, bnr. 2 i Overhalla. 

 
Fra administrasjonen møtte: 

  Navn             Stilling 
Trond Stenvik 
Torunn Grønnesby 
Hanne Marthe Breivik 
Jonas Sørensen 
Oddbjørn Riseth 
Siri Hongseth 
Asle Lydersen 

Kommunedirektør 
Formannskapssekretær 
Teknisk sjef 
Arealplanlegger 
Enhetsleder landbruk og natur 
Enhetsleder kultur og samfunn 
Personalsjef 
 

________________________________________________________________________________ 
 
Merknader 
Kulturskoleelevene Lise Haugerøy og Kari Skreddernes underholdte med sang og orgel. 
____________________________________________________________________ 
Underskrift: 
 
Det ble vedtatt at samtlige gruppeledere og påtroppende ordfører skulle signere protokoll. 
Protokoll tas med for underskrift på kommunestyremøte i november.  
 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteprotokollen er i samsvar med det som ble  
vedtatt på møtet. 
 
Siv Åse Strømhylden/s.  Jo Morten Aunet/s.   May Storøy/s. 
 
Knut Haga/s.  Tor-Arne Bjørgum/s. 
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oktober 2023 
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19.10.21 - okt. 2023 
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PS 63/21 Valg av representant og personlig vararepresentant til 
Interkommunalt politisk råd - Namdal regionråd for 
perioden 19.10.2021 - okt. 2023 

 

PS 64/21 Valg av representant og vararepresentant til Namdal 
rehabilitering for inneværende periode og frem til oktober 
2023 

 

PS 65/21 Valg av ny representant til representantskapet Midtre 
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PS 57/21 Søknad om fritak fra verv - Per Olav Tyldum 

Kommunedirektørens innstilling: 
 

1. Per Olav Tyldum sin søknad om fritak innvilges fra 19.10.2021 og ut inneværende valgperiode.  
2. Stein Magne Flasnes rykker opp som fast medlem i kommunestyret for resten av valgperioden.  

 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven §§ 7-9, 7-10 

Behandling i Formannskapet - 06.10.2021 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Innstilling i Formannskapet - 06.10.2021, enst.: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
Per Olav Tyldum (SP) fratrådte under sakens behandling og avstemming etter vedtak som inhabil da han 
selv er søker. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt.  
 
Per Olav Tyldum fratrådte dermed som kommunestyrerepresentant. Stein Magne Flasnes tiltrådte som ny 
fast kommunestyrerepresentant. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak vedtas: 
 

1. Per Olav Tyldum sin søknad om fritak innvilges fra 19.10.2021 og ut inneværende valgperiode.  
2. Stein Magne Flasnes rykker opp som fast medlem i kommunestyret for resten av valgperioden.  

 



 

PS 58/21 Suppleringsvalg til formannskapet for perioden 19.10.21 - okt. 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven §7-10. 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak: 
 
Nytt medlem i formannskapet: Kåre Magnus Skjefte 
Nytt varamedlem nr. 6: Geir Ekker 
 
Votering: 
Det ble stemt over saken som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Nytt medlem i formannskapet: Kåre Magnus Skjefte 
Nytt varamedlem nr. 6: Geir Ekker 
 

PS 59/21 Valg av ordfører for perioden 19. oktober 2021 frem til oktober 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven §§ 6-2, 7-8, 7-10 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak:  
 
Ny ordfører: Hege Kristin Kværnø Saugen 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Ny ordfører: Hege Kristin Kværnø Saugen 
 

PS 60/21 Suppleringsvalg til Administrasjonsutvalget for perioden 19.10.21 - okt. 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten forslag til innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven §7-10. 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 



 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak: 
 
Ny leder i administrasjonsutvalget: Hege Kristin Kværnø Saugen 
Nytt varamedlem i stedet for Hege Kristin Kværnø Saugen: Kåre Magnus Skjefte 
 
Votering: 
 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
Sp v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Ny leder i administrasjonsutvalget: Hege Kristin Kværnø Saugen 
Nytt varamedlem i stedet for Hege Kristin Kværnø Saugen: Kåre Magnus Skjefte 
 

PS 61/21 Suppleringsvalg til valgstyret for perioden 19.10.2021 - okt. 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legger frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven § 7-10. 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak: 
 
Ny leder i valgstyret: Hege Kristin Kværnø Saugen 
Nytt medlem: Kåre Magnus Skjefte 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Ny leder i valgstyret: Hege Kristin Kværnø Saugen 
Nytt medlem: Kåre Magnus Skjefte 
 
 

PS 62/21 Valg av nytt medlem og varamedlem til KS' organer for perioden 19.10.2021 - okt. 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Vedtekter KS 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden fremsatte følgende forslag til vedtak: 
 
Ny representant til KS: Johan Brøndbo Tetlien Sellæg 
Nytt varamedlem nr 4: Simen Bjørkli 
 



Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Ny representant til KS: Johan Brøndbo Tetlien Sellæg 
Nytt varamedlem nr 4: Simen Bjørkli 
 
 

PS 63/21 Valg av representant og personlig vararepresentant til Interkommunalt politisk råd - 
Namdal regionråd for perioden 19.10.2021 - okt. 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven §§ 5.1 i) og 18.3, 1. ledd. Samarbeidsavtale Interkommunalt 
politisk råd Namdal (Namdal regionråd) 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak: 
 
Representant til Interkommunalt råd Namdal: Hege Kristin Kværnø Saugen 
Vararepresentant: Johan Brøndbo Tetlien Sellæg 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Representant til Interkommunalt råd Namdal: Hege Kristin Kværnø Saugen 
Vararepresentant: Johan Brøndbo Tetlien Sellæg 
 
 

PS 64/21 Valg av representant og vararepresentant til Namdal rehabilitering for inneværende 
periode og frem til oktober 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Lov om interkommunale selskap, 1.1.2000 og selskapsavtale for Namdal 
rehabilitering 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak: 
 
Representant Namdal Rehabilitering IKS: Hege Kristin Kværnø Saugen 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 



Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Representant Namdal Rehabilitering IKS: Hege Kristin Kværnø Saugen 
 
 

PS 65/21 Valg av ny representant til representantskapet Midtre Namdal Avfallsselskap (MNA) for 
perioden 19.10.2021 - okt. 2023 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Lov om interkommunale selskap, 1.1.2000 og selskapsavtale for MNA 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak: 
 
Representant Midtre Namdal Avfallsselskap IKS: Hege Kristin Kværnø Saugen 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
SP v/Siv Åse Strømhylden sitt forslag til vedtak vedtas: 
 
Representant Midtre Namdal Avfallsselskap IKS: Hege Kristin Kværnø Saugen 
 
 

PS 66/21 Søknad om konsesjon på gnr 4 bnr 2 i Overhalla 

Kommunedirektørens innstilling: 
Overhalla kommune avslår søknad fra Gunnar Robert Sellæg om konsesjon på eiendommen gnr 4 bnr 2.   
 
Avslaget begrunnes ut fra Konsesjonslovens § 1 om å regulere og kontrollere omsetningen av fast 
eiendom for å oppnå et effektivt vern om landbrukets produksjonsarealer og slike eier- og bruksforhold 
som er mest gagnlige for samfunnet, samt konsesjonsloven § 9 hvor det går fram at: ”Ved avgjørelsen av 
søknad om konsesjon for erverv av eiendom som skal nyttes til landbruksformål skal det legges særlig 
vekt på:  

1. om erververens formål vil ivareta hensynet til bosettingen i området,  
2. om ervervet innebærer en driftsmessig god løsning,  
3. om erververen anses skikket til å drive eiendommen,  
4. om ervervet ivaretar hensynet til helhetlig ressursforvaltning og kulturlandskapet.” 

 
Overhalla kommune legger særlig vekt på pkt. 2 og pkt. 4. Kommunen mener at å innvilge konsesjon ikke 
innebærer en driftsmessig god løsning, og at det finnes løsning som ivaretar dette vesentlig bedre. Det 
samme gjelder pkt. 4 hvor det også vurderes at det finnes en løsning som ivaretar hensynet til helhetlig 
ressursforvaltning og kulturlandskapet vesentlig bedre enn omsøkt konsesjon. 
 
Konsesjonseiendommen må overdras til noen som kan få konsesjon innen utgangen av desember 2021. 
 
Hjemmel for vedtaket er:  



Lov om konsesjon ved erverv av fast eiendom (konsesjonsloven) mv. av 28.11.2003 nr 98, 
Rundskriv M-2/2009 Konsesjon og boplikt, Rundskriv M-1/2021 Konsesjon, priskontroll og boplikt 
og lov om jord (jordlova) av 12.05.1995 nr 23.  

 

Behandling i Formannskapet - 16.09.2021 
Behandlet. 
 
Vurderinger av habilitetsspørsmål: 
 
Kai Terje Dretvik (AP) bad om å få vurdert sin habilitet. Han er seksjonssjef i Landbruksdirektoratet, 
seksjon Landbruks og naturskadeerstatning i avdeling Areal- og ressursforvaltning. Han deltar ikke i 
behandlingen av konsesjonssøknader, men avdelingen har den endelige klagebehandling av 
konsesjonssaker. 
 
Vedtak: Formannskapet vurderte Kai Terje Dretvik (AP) habil til å delta under sakens behandling og 
avstemming. 
 
Siv Åse Strømhylden (SP) bad om å få vurdert sin habilitet. Hun har ikke hatt noen befatning med saken, 
men er ansatt hos Brattberg Regnskap. Hennes sjef har vært involvert i forbindelse med utarbeidelsen av 
søknaden. 
 
Vedtak: Formannskapet vurderte Siv Åse Strømhylden (SP) habil til å delta under sakens behandling og 
avstemming. 
 
Jo Morten Aunet (H) fremsatte følgende forslag til vedtak: 
Med hjemmel i konsesjonsloven § 1 og 9 innvilges Gunnar Robert Sellæg konsesjon for erverv av gnr. 4, 
bnr. 2 i Overhalla kommune. 
 
Vedtaket begrunnes med at ervervet ivaretar hensynet til helhetlig ressursforvaltning og 
kulturlandskapet. Ervervet vil gi en driftsmessig god løsning, søker anses skikket til å drive eiendommen 
og prisen ivaretar en samfunnsmessig forsvarlig prisutvikling.  
 
Votering: 
 
Det ble stemt over forslagene. 
 
Jo Morten Aunet sitt forslag til vedtak ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer (Kåre Magnus Skjefte, Hege 
Saugen og Johan Tetlien Sellæg – SP) som stemte for kommunedirektørens forslag til vedtak. 

Innstilling i Formannskapet - 16.09.2021, enst.: 
Jo Morten Aunet sitt forslag til vedtak, vedtas: 
 
Med hjemmel i konsesjonsloven § 1 og 9 innvilges Gunnar Robert Sellæg konsesjon for erverv av gnr. 4, 
bnr. 2 i Overhalla kommune. 
 
Vedtaket begrunnes med at ervervet ivaretar hensynet til helhetlig ressursforvaltning og 
kulturlandskapet. Ervervet vil gi en driftsmessig god løsning, søker anses skikket til å drive eiendommen 
og prisen ivaretar en samfunnsmessig forsvarlig prisutvikling.  
 
 
 
 



Behandling i Kommunestyre - 23.09.2021 
Behandlet. 
 
Vurderinger av habilitetsspørsmål: 
 
June Monica Marken Nordal (SP) bad om å få vurdert sin habilitet. Hun er nabo til søker. 
 
Vedtak: Kommunestyret vurderte June Monica Marken Nordal (SP) inhabil i saken og hun fratrådte under 
sakens behandling og avstemming. 
 
Kai Terje Dretvik (AP) bad om å få vurdert sin habilitet. Han er seksjonssjef i Landbruksdirektoratet, 
seksjon Landbruks og naturskadeerstatning i avdeling Areal- og ressursforvaltning. Han deltar ikke i 
behandlingen av konsesjonssøknader, men avdelingen har den endelige klagebehandling av 
konsesjonssaker. Han kan komme i befatning med konsesjonssaker. 
 
Vedtak: Kommunestyret vurderte Kai Terje Dretvik (AP) inhabil i saken og han fratrådte under sakens 
behandling og avstemming. 
 
Fungerende ordfører,  Johan Tetlien Sellæg (SP) fremsatte forslag om å utsette saken. 
 
Votering: 
Det ble stemt over utsettelsesforslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak i Kommunestyre - 23.09.2021, enst.: 
Saken utsette for behandling i oktober. 
 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
Vurderinger av habilitetsspørsmål: 
 
June Monica Marken Nordal (SP) bad om å få vurdert sin habilitet. Hun er nabo til søker. 
 
Vedtak: Kommunestyret vurderte June Monica Marken Nordal (SP) inhabil i saken og hun fratrådte under 
sakens behandling og avstemming. 
 
Ann Kristin Ottesen tiltrådte som varamedlem i forbindelse med behandlingen og avstemmingen. 
 
Knut Haga (SV) fremsatte forslag om at Kommunedirektørens opprinnelig forslag til vedtak vedtas, med at 
siste setning i forslaget strykes. 
 
Johan Tetlien Sellæg (SP) fremsatte følgende forslag til vedtak: 
 
Overhalla kommune innvilger søknad om konsesjon fra Gunnar Robert Sellæg på eiendommen gnr. 4 
bnr. 2. Det settes følgende vilkår for vedtaket:  
Søkeren skal innen 1. mai 2022 fradele og selge minimum eksisterende dyrka mark og innmarksbeite 
til gnr. 4 bnr. 1 til pris med utgangspunkt i takst som ligger til grunn for søkerens avtale om kjøp av 
eiendommen. Vilkåret betinger at eier av gnr. 4 bnr. 1 ønsker å kjøpe til denne prisen.  



Vedtaket begrunnes med at ervervet under vilkår ivaretar hensynet til helhetlig ressursforvaltning og 
kulturlandskapet. Ervervet vil gi en driftsmessig akseptabel løsning, søker anses skikket til å drive 
eiendommen, og prisen ivaretar en samfunnsmessig forsvarlig prisutvikling.  
Omsøkte eiendom er i hovedsak er en skog- og utmarkseiendom uten eksisterende bolig eller 
driftsbygninger. Det er dermed ikke i samme grad behov for at eieren bebor eiendommen som det er 
for eiendommer med omfattende jordbruksproduksjon. Videre vil en fradeling av dyrka jord og 
innmarksbeite styrke driften på nabobruket i tråd med nasjonale føringer. Fordelen både for 
nabobruket og for samfunnsnytten med dette er større enn om eiendommen gnr 4 bnr 2 fortsatt skal 
eie jordbruksarealet. 
 
Votering: 
Det ble først stemt over Knut Haga (SV) sitt forslag om å opprettholde kommunedirektørens forslag til 
vedtak med at siste setning i forslaget strykes/går ut, opp mot formannskapets forslag til vedtak. 
 
14 stemte for å avslå søknad om konsesjon, 7 stemte for å innvilge søknad om konsesjon: Ragnar Prestvik 
– AP, Astrid B. Selnes – AP, May Storøy – AP, Faiso Rashid Ali – AP, Siv Åse Strømhylden – SP, Jo Morten 
Aune – H og Knut Skåle – Uavhengig representant som stemte for formannskapets forslag til vedtak. 
 
Det ble deretter stemt over Knut Haga (SV) sitt forslag opp mot Johan Tetlien Sellæg (SP) sitt alternative 
forslag til vedtak. 
 
12 stemte for Knut Haga (SV) sitt forslag til vedtak mot 9 stemmer som stemte for Johan Tetlien Sellæg 
(SP) sitt forslag til vedtak: Ragnar Prestvik – AP, Astrid B. Selnes – AP, May Storøy – AP, Faiso Rashid Ali – 
AP, Knut Skåle – Uavhengig representant, Tor-Arne Bjørgum – FRP, Jo Morten Aunet – H, Siv Åse 
Strømhylden – SP og Johan Tetlien Sellæg – SP. 
 
 
 
 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021: 
Overhalla kommune avslår søknad fra Gunnar Robert Sellæg om konsesjon på eiendommen gnr 4 bnr 2.   
 
Avslaget begrunnes ut fra Konsesjonslovens § 1 om å regulere og kontrollere omsetningen av fast 
eiendom for å oppnå et effektivt vern om landbrukets produksjonsarealer og slike eier- og bruksforhold 
som er mest gagnlige for samfunnet, samt konsesjonsloven § 9 hvor det går fram at: ”Ved avgjørelsen av 
søknad om konsesjon for erverv av eiendom som skal nyttes til landbruksformål skal det legges særlig 
vekt på:  

1. om erververens formål vil ivareta hensynet til bosettingen i området,  
2. om ervervet innebærer en driftsmessig god løsning,  
3. om erververen anses skikket til å drive eiendommen,  
4. om ervervet ivaretar hensynet til helhetlig ressursforvaltning og kulturlandskapet.” 

 
Overhalla kommune legger særlig vekt på pkt. 2 og pkt. 4. Kommunen mener at å innvilge konsesjon ikke 
innebærer en driftsmessig god løsning, og at det finnes løsning som ivaretar dette vesentlig bedre. Det 
samme gjelder pkt. 4 hvor det også vurderes at det finnes en løsning som ivaretar hensynet til helhetlig 
ressursforvaltning og kulturlandskapet vesentlig bedre enn omsøkt konsesjon. 
 
 

PS 67/21 Kommuneplanens samfunns- og arealdel - merfinansiering 

Kommunedirektørens innstilling: 
Finansieringsrammen for kommuneplanarbeidet (samfunnsdel og arealdel) økes fra kr 1 mill. til kr. 2 mill. 
 



Økningen finansieres med bruk av disposisjonsfond. 
12700.6000.30100.1611 kr. 2 000 000 
19401.6000.30100.1611 kr. 2 000 000 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

Behandling i Formannskapet - 06.10.2021 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling i Formannskapet - 06.10.2021, enst.: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over saken som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak vedtas: 
 
Finansieringsrammen for kommuneplanarbeidet (samfunnsdel og arealdel) økes fra kr 1 mill. til kr. 2 mill. 
 
Økningen finansieres med bruk av disposisjonsfond. 
12700.6000.30100.1611 kr. 2 000 000 
19401.6000.30100.1611 kr. 2 000 000 
 
 

PS 68/21 Sluttbehandling - Kommuneplanens samfunnsdel 2021 - 2032 

Kommunedirektørens innstilling: 
 
 Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-15 vedtas forslag til kommuneplanens samfunnsdel 
2021 – 2032 med endringer som begrunnet/beskrevet i saksfremlegget og oppsummert til slutt i 
saksfremlegget. 
 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  Plan- og bygningsloven § 11-15 

Behandling i Formannskapet - 06.10.2021 
Behandlet. 
 
Astrid Brøndbo Selnes (AP) foreslo å utsette saken til vi har mottatt høringssvar fra Eldrerådet og Rådet 
for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 
 
Det ble stemt over utsettelsesforslaget som falt med 6 mot 1 stemme (Astrid Brøndbo Selnes –AP) 
 
Formannskapet foreslo følgene endringer: 
 



De 2 første strekpunkt som ligger i Kommunedirektørens forslag til justeringer/endringer i saksfremlegget 
strykes.  
I nest siste avsnitt i nest siste setning i planens kap. 1, føyes det til «Vi skal tilrettelegge for denne veksten 
og en større andel eldre,..». 
Setningen «I tillegg til må vi samarbeide med aktuelle parter i og utenfor kommunen», tas inn i planens 
kap. 3, avsnitt 2 som nest siste setning. 
 
 
Votering: 
Det ble først stemt over formannskapets endringsforslag som ble enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det stemt over planen i sin helhet med formannskapets endringsforslag som ble enstemmig 
vedtatt. 

Innstilling i Formannskapet - 06.10.2021, enst.: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak med formannskapets endringsforslag, vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.10.2021 
Behandlet. 
 
SP v/Otto Moa fremsatte følgende tilleggsforslag: 
 
Tillegg under kapitel IV første avsnitt etter «Utdanning og felles språk er nøkkelen til utvikling. Det åpner 
en verden av muligheter som gjør at hver enkelt av oss kan bidra til folkehelse og livsmestring, demokrati 
og medborgerskap, og bærekraftig utvikling». 
Ny setning etter dette: «Vi ønsker ungdommene «våre» tilbake etter endt utdannelse.» 
 
Ragnar Prestvik (AP) fremsatte følgende tilleggsforslag: 
 
Nytt kulepunkt i planens IV) Bærekraftige omstilllingsstrategier – 1. Læring, like muligheter og tilhørighet: 
 

 Sikre at alle overhallinger tilbys god språkopplæring slik at de kan delta likeverdig i alle deler av 
samfunnslivet. 
 

Votering: 
Det ble stemt over SP v/ Otto Moa sitt tilleggsforslag som ble enstemmig vedtatt. 
Deretter ble det stemt over AP v/Ragnar Prestvik sitt tilleggsforslag som ble enstemmig vedtatt. 
Til sist ble det stemt over planen i sin helhet med vedtatte tilleggsforslag, som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.10.2021, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak med SP v/Otto Moa og AP v/Ragner Prestvik sine tilleggsforslag. vedtas: 
 
De 2 første strekpunkt som ligger i Kommunedirektørens forslag til justeringer/endringer i saksfremlegget 
strykes.  
I nest siste avsnitt i nest siste setning i planens kap. 1, føyes det til «Vi skal tilrettelegge for denne veksten 
og en større andel eldre,..». 
Setningen «I tillegg til må vi samarbeide med aktuelle parter i og utenfor kommunen», tas inn i planens 
kap. 3, avsnitt 2 som nest siste setning. 
 
Tillegg under kapitel IV første avsnitt etter «Utdanning og felles språk er nøkkelen til utvikling. Det åpner 
en verden av muligheter som gjør at hver enkelt av oss kan bidra til folkehelse og livsmestring, demokrati 
og medborgerskap, og bærekraftig utvikling». 
Ny setning etter dette: «Vi ønsker ungdommene «våre» tilbake etter endt utdannelse.» 



 
Nytt kulepunkt i planens IV) Bærekraftige omstilllingsstrategier – 1. Læring, like muligheter og tilhørighet: 
 

 Sikre at alle overhallinger tilbys god språkopplæring slik at de kan delta likeverdig i alle deler av 
samfunnslivet. 

 
 
 
 
 
 
 
 


